
 

 

INDKALDELSE TIL 

Ekstra Ordinære generalforsamling torsdag 18. april 2024 

Referat af ekstraordinær generalforsamling 

den 18. april 2024 kl. 19.00 i Klubhuset 

i forbindelse med sammenlægningen af Tennis/Padel og Badminton. 

 
Punkt 1 - Valg af dirigent 
→ Michael Christensen blev valgt 
 
Punkt 2 - Valg af to stemmetællere 
→ Stig Sørensen og Dorthe Jensen (17 fremmødte) 
 
Punkt 3 - Valg af ny formand 
→ Lars Andersen blev enstemmigt valgt 

 
Punkt 4 - Valg af ny næstformand 
→ Michael Skovgaard blev enstemmigt valgt 
 
Punkt 5 - Valg af ny kasserer 
→ Theresa Munch Littau blev enstemmigt valgt 

 
Punkt 6 - Valg af ny sekretær 
→ Anja Kristiansen blev enstemmigt valgt 
 
Punkt 7 - Valg af suppleant til bestyrelsen 
→ Palle Nielsen blev enstemmigt valgt 

 
Punkt 8 - Valg af nye bestyrelsesmedlemmer 
→ Jan Hansen blev enstemmigt valgt – han får ansvar for badminton 
→ Morten Than Ellingsgaard blev enstemmigt valgt – han får ansvar for padel 
→ Ansvar for tennis – se punkt 9 
 
Punkt 9 - Valg af udvalgsmedlemmer 
→ Arne Nødebo blev enstemmigt valgt – han får ansvar for vedligehold af tennis- og padelbaner 
→ Frank korsled blev enstemmigt valgt – han får ansvar for vedligehold af tennis- og padelbaner 
→ Dorthe Jensen blev enstemmigt valgt – hun får ansvar for planlægning af sociale 
arrangementer samt indkøb dertil 
→ Bente Bælum blev enstemmigt valgt – hun får ansvar blomster ved banerne samt indkøb til div. 
arrangementer 
→ Ole Kusk, Claus Nielsen, Bo Jondal og Ulric Pedersen blev enstemmig valgt – de står til 
rådighed til ad hoc opgaver (Se opgaveliste fra Tennis generalforsamling marts 2024) 

 
Punkt 10A - Valg af Revisorer 
→ Henrik Baadsager blev enstemmigt valgt 
→ Heidi Pedersen blev enstemmigt valgt 

 
Punkt 10B - Valg af Revisor suppleant 
→ Michael Andersen blev enstemmigt valgt 
Punkt 11 - Eventuelt                    
→ Lars Andersen (formand) og Michael Skovgaard (næstformand) aftaler møde med tidl. tennis 
bestyrelse ift. overdragelse af klubmodul, WannerSport (Bookning) mm. 
→ Bente Bælum tilbyder møde med Theresa Munch Littau ift. overdragelse af regnskab fra 



 

 

tennis/padel afdelingen 
→ Prisen på padel – hvornår ændres den? Den nye bestyrelse tager stilling til ændring af prisen 
(det er efterfølgende allerede tilrettet på hjemmesiden og booking er åbnet) 
→ Den nye bestyrelse og udvalget skal relativt hurtigt sætte sig sammen og få lavet nyt budget, 
fastsætte priser for kontingent mm. 
→ Heidi Pedersen oplyser at Kevin Petersen fra motionscenteret tilbyder sin assistance til det 
tekniske/systemmæssige ift. sammenlægning af de 2 x klubmodul/bookingsystemer 
→ Arne Nødebo orienterer, at HP vil kommer asap og ordne banerne (banerne er efterfølgende 
klargjort i weekenden) 
→ Heidi Pedersen indkøber kurv og blomst til Bente Bælum som tak for mange års tro tjeneste i 
Tennisafdelingen 
 
Mødet blev afsluttet. 


